
Zápis z jednání 
komise pro sport RmP 

 
 
Datum:  03.04.2023, zasedací místnost Rady města Pardubice  
 
Účast:  Řádní členové: 10 přítomno (p. Deml přítomen až po hlasování 1. bodu jednání) 

 1 nepřítomen 
  Odborníci s právem hlasovacím: 3 přítomni (p. Vysoudil přítomen až po 
hlasování 1. bodu jednání)  
       3 nepřítomni 
                             Náměstek primátora pro sport J. Rychtecký: přítomen   
       
Na úvod jednání přivítal místopředseda p. Klimpl členy komise a krátce byl představen plán jednání, 
který byl členům komise zaslán předem.   
 
1.Dotace z PPS 2023 – spolková činnost dětí a mládeže  
Do programu jednání byl z důvodu administrativní nesrovnalosti zařazen bod  Dotace z PPS 2023 - 
spolková činnost dětí a mládeže, který byl schválen komisí dne 27.03.2023.Členům komise byly 
jednotlivými členy subkomise sděleny důvody, proč došlo k revizi výpočtu dotací z PPS 2023 pro 
spolkovou činnost dětí a mládeže.  
 
Z tohoto důvodu bylo přistoupeno k hlasování o zrušení usnesení ze dne 27.03.2023 z PPS na 
Spolkovou činnost dětí a mládeže. 
 
Hlasování: Komise pro sport ruší usnesení Komise pro sport ze dne 27.03.2023, kterým byl schválen 

návrh na poskytnutí dotací z PPS na Spolková činnost dětí a mládeže.  
 
pro 11, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS na Spolkovou sportovní činnost dětí a 
mládeže dle tabulky, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
 
pro 11, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
 
 
2.Dotace z PPS 2023 – provoz sportovišť  
Tabulky návrhu rozdělení dotací z PPS na Provoz sportovišť, byly zaslány členům komise před 
jednáním.  Členům komise byl panem Herudkem představen hodnotící systém pro Provoz sportovišť. 
Celkem bylo podáno 70 žádostí. Diskuse jak v následujícím roce započítávat Pardubický vs. 
(ne)pardubický člen.  Z dlouhodobého hlediska vyplývá, že klubovou základnu tvoří většinou 
(ne)pardubičtí členové. P. Deml navrhl nastavit maximální strop pro (ne)pardubické členy s ohledem 
na druh sportu, který by byl hodnocen. P. Klimpl rovněž doporučuje aktivně pracovat se stropem.  
 
Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS – provoz sportovišť dle tabulky, která je 
přílohou č. 2 tohoto zápisu. 
 
pro 11, proti 0, zdržel se 2      návrh byl schválen  



 
 

3. Různé  

• Obecně byly diskutovány otázky úpravy Pravidel poskytování dotací z PPS na rok 2024 stejně 

jako na komisi dne 27.03.2023  

• Květen – červen proběhne první schůzka nad přípravou pravidel pro rok 2024 

 

 

Zapsal:            Dne:  

R. Strejček, tajemník komise pro sport       03.04.2023 

 

Zápis ověřil:  

Miroslav Herudek, předseda komise 

Petr Klimpl, místopředseda komise  

 

 

Příští jednání:  

3.5.2023 od 15:30 v zasedací místnosti Rady města Pardubic, Pernštýnské nám. 1, Pardubice  

 
 
 
 

 


